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AZ ELŐTERJESZTÉS SORSZÁMA: 122.  
MELLÉKLET: 3 db 

 

 
TÁRGY: Tájékoztatás Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2021. 

november 05. napján érkezett válaszokról, valamint javaslat szükség szerinti döntések 
meghozatalára 

 

E L Ő T E R J E S Z T É S 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA KÖZGYŰLÉSÉNEK 

2021. november 25-i rendes ÜLÉSÉRE 

 

 

 

ELŐTERJESZTŐ: Ács Rezső polgármester  
  
  
AZ ELŐTERJESZTÉST KÉSZÍTETTE:  dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
  

  
ELŐADÓ: dr. Gábor Ferenc jegyző 
  

KEZELÉSI MEGJEGYZÉS: - 
  
VÉLEMÉNYEZÉSRE MEGKAPTA: - 
  

EGYÉB SZERVEZET: - 
  

MEGTÁRGYALTA: 
 

HATÁROZAT SZÁMA: 

  

TÖRVÉNYESSÉGI VÉLEMÉNYEZÉSRE BEMUTATVA:    dr. Gábor Ferenc jegyző 
 

 

 

Terjedelem: 1 + 1 oldal 
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Egyszerű többség 
Tisztelt Közgyűlés! 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2021. november 05. napi ülésére 

Rácz Zoltán Rókus, Gulyás Róbert, valamint Faragó Zsolt képviselő urak interpellációt intéztek 

irányomba az alábbiak szerint: 

- Faragó Zsolt: A rokoni kapcsolat nem feltételez elfogultságot? (Az interpelláció nem 

került kifejtésre, így az előterjesztésnek nem képezi mellékletét.) 

Rácz Zoltán Rókus: Beruházásokkal kapcsolatos információ (Az interpelláció jelen 

előterjesztés első számú mellékletét képezi.) 

- Gulyás Róbert: Szekszárdi Napló és a Szekszárd- több mint jó bor weboldallal 

kapcsolatos interpelláció (Az interpellációk jelen előterjesztés második és harmadik 

számú mellékletét képezik.) 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendeletének 42. §-a az interpelláció 

vonatkozásában az alábbi rendelkezéseket tartalmazza: 

 
„42. § (1) Interpellációnak minősül az olyan kérdés vagy véleménynyilvánítás, amelyet a 
Közgyűlés tagjai a polgármesterhez, az alpolgármesterhez, a bizottsági elnökökhöz és a 
jegyzőhöz (továbbiakban: interpelláltak) intéznek önkormányzati feladatkörükhöz tartozó 
bármely ügyben. Az interpellációt írásban az ülést megelőzően legkésőbb az ülés időpontját 
megelőző 24 órával kell benyújtani a polgármesterhez. Az interpellációt soron kívül továbbítja 
a polgármester az érintettnek. Az interpelláció az ülésen szóban legfeljebb 2 percben 
kiegészíthető. 
(2) Az interpellált a Közgyűlés ülésén szóban, vagy 15 napon belül írásban köteles választ adni.  
(3) Az interpellációra adott írásbeli választ a Közgyűlés következő ülésén napirendre kell tűzni.” 
(4) A válasz után - az írásban adott válasz esetén is - az interpelláló képviselőnek legfeljebb 3 
perces viszontválaszra van joga, majd nyilatkozik a válasz elfogadásáról. Amennyiben a 
képviselő a választ nem fogadja el, a válasz elfogadásáról a Közgyűlés vita nélkül egyszerű 
szótöbbséggel dönt.” 
 

Az interpellációkra adott válaszok a képviselők részére emailben kiküldésre kerültek. 

 

Fentiekre tekintettel Tisztelettel kérem Rácz Zoltán Rókus, Gulyás Róbert és Faragó Zsolt 

képviselő urakat az interpellációra adott válasz elfogadásával kapcsolatos nyilatkozattételre. 

Amennyiben a válasz nem kerül elfogadásra, tisztelettel kérem a Közgyűlés tagjait a válasz 

elfogadásával kapcsolatos döntéshozatalra. 

 

Szekszárd, 2021. november 16. 
 
 
          Ács Rezső  
       polgármester  
             

 



Interpelláció Ács Rezső polgármester úr részére. 

a 2021 nov.5-i közgyűlésre 

KI VEZETI EZT A VÁROST? 

Történt, hogy 2021.szept. 14-re GVB ülést hívtunk össze többek között az Aliende utcai orvosi 

rendelő vázlatterveinek egyeztetése céljából. Az egyeztetésen teljesen elképesztő módon kiderül, 

hogy készült egy terv, beruházási program nélkül. A hivatal részéről jelen lévő műszaki kollégák arra 

panaszkodnak, hogy a tervező nem hajlandó elfogadni észrevételeiket. A jelen lévő tanácsnokasszony 

védi a tervezőt, hogy olyan fiatal, első munkája és nagyon környezetbarát. Fel is hívja telefonon, de 

arról, hogy mit beszéltek, csak rébuszokban szereztünk tudomást.  

Levezető elnökként azt javaslom, hogy ezt a tervet még egyeztetésre utaljuk vissza. A bizottság ezt 

egyhangúlag, meg is szavazza. Mivel teljesen érthetetlen módon zárt ülés volt, másnap délben levelet 

írtam a polgármester, jegyző, alpolgármester, osztályvezető és frakcióvezetők részére, amiben 

tételesen leírtam az ülésen elhangzottakat, kiegészítve a saját véleményemmel is.  

Szeptember 22-én kapok egy vázlattervet, amin az erkélyajtók már nem szerepelnek (földszintes 

orvosi rendelőről van szó). Szeptember 23-án tiltakozom az ellen, hogy az észrevételeknek csak piciny 

hányadát javította a tervező. Az épület így az indokoltnál drágábban kivitelezhető a működtetése 

pedig gazdaságtalan lesz, jól használhatósága pedig megkérdőjelezhető. 

Azóta semmi nem történt, mígnem október 26-án kapok egy levelet, hogy sajnos lecsúsztam a 

tervmódosítás lehetőségéről, mert nem időben tettem észrevételeim, a GVB már elfogadta a 

terveket.  

Értem én, hogy kerülni kell a konfliktusokat mindenkivel, főképp a tanácsnokasszonnyal, mert 

elveszik az egyfős többség, de a város ilyen mértékben nem lehet kitéve néhány ember kényének, 

kedvének, mert ez irgalmatlanul sokba kerül a későbbiekben, lásd uszodát. 

Miért nincs egyetlen beruházásnak sem felelős vezetője? 

Miért nincs beruházási programja? 

Miért nincsenek döntési csomópontok a tervezési, kivitelezési folyamatban? 

Várom megtisztelő válaszát. 

Szekszárd 2021-11-04 

Tisztelettel: 

Rácz Zoltán 



Interpelláció Ács Rezső polgármester úr részére. 

A 2021 november 5-i rendes közgyűlésre 

Ki a Szekszárdi Napló készítője, mennyibe kerül havonta, ki és mikor döntött a Szekszárdi Vasárnap 

megszüntetéséről és egy új lap indításáról? 

Az új lap készítőjét versenyben választották ki vagy egyszerűen a polgármester oda adta egy 

havernak? 

Miért nem valamelyik saját cégünk készíti, az újságot miért kellet egy magáncégbe kiszervezni? 

Miért nem a város tulajdonában van a www.szekszardinaplo.hu és kié a név? 

 

Köszönettel: 

Gulyás Róbert 

Önkormányzati képviselő 



Interpelláció Ács Rezső polgármester úr részére. 

A 2021 november 5-i rendes közgyűlésre 

Ki finanszírozza a „Szekszárd több mint jó bor” facebook oldalt kik írják a cikkeket, és ki(k) az admin 

személye(i)? 

Július 9.-e óta arra az egyszerű kérdésre, teljesen egymásnak ellentmondó válaszokat kaptam a 

jegyzőtől és Öntől is. A jegyző szerint nem a város, hanem Ön hozatta létre, Ön szerint egy 

magánszemély, a Szekszárdi Naplóban tett nyilatkozata szerint mégiscsak a város oldala. Ami tény, 

hogy a facebook oldal a Hivatal címét és telefonszámát tüntette fel elérhetőségnek és fizetett 

hirdetéseket adtak fel! 

 

Köszönettel: 

 

Gulyás Róbert 

Önkormányzati képviselő 


